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Perionaitidning inom FFV UnderhAlI/CVA 

Varslen mot noll 
hoppas facken 
Varslen kommer att minska 
har vi läst i U-Aktuellt och i 

gspressen. Beskedet har 
luottagits mycket positivt av 
våra personalorganisationer. 
Från fackligt håll uttrycker 
man nu förhoppningar om att 
varseln ska minska ytterli
gare. 

Genom frivillig avgång, omplacering 
och nya satsningar kan eventuellt fri
ställningar helt och hållet undvikas. 
Men hotet om ytterligare neddragning
ar från FMVs sida kvarstår dock fortfa
rande. 

Här berättar våra fackordföranden 
kortfattat hur de ser på händelsernas 
utveckling. 

rik Werner, FCTF: 

- Försvarets 

~enningbrist 


en oroshärd 

- När företaget går ut och presente

rar nya och lägre siffror kring varslen, 
betyder det med all säkerhet att minsk
ningen är fastslagen, säger FCTFs Erik 
Werner. En oroshärd är emellertid äBs 
deklarerade penningbrist som visar oss 
att det kan inträffa negativa saker fort
sättningsvis. 

- Självklart är det här en väldigt po
sitiv förändring ur vår synvinkel sett. 
Lägger vi dessutom ihop antalet an
ställda som kommer att avgå med årlig 
ersättning, inkomster av försäljning av 
vårt arbete och den samlade arbetsre
surs som finns förborgad hos personalen 
inom hela sektorn, så hyser vi goda fOr
hoppningar om att det slutliga antalet 
friställda minskar betydligt. 

- Vi håller samtidigt tummarna för 
de nya satsningar som ska ge oss flera 
nya jobb. Dock fordras nu att ledningen 
verkligen lyckas ta hem de nya jobben 
också. Men det sista som lämnar män
niskan är hoppet, och inom FCTF tror 
vi på att framtiden ska ljusna. 

- ÖBs deklarerade penningbrist är en 
oroshärd, säger FCTFs Erik Werner. 
Foto: Hans Hedin 

Börje Sturk, SF: 

- Negativt att inte 
fler R -jobb skapats 

- En sak som gör mig besviken är att 
varslen inte minskar lika mycket på R
som på L-sidan, säger Börje Sturk SF; 

- Utvecklingsbudgeten har fördubb
lats och det innebär i första hand fler 
jobb för ingenjörer. Det känns negativt 
för vår del att inte fler hårdvarujobb 
har kunnat skapas på R-sidan. 

- Men naturligtvis är vi ändå glada 
över att varslen minskar. Då ser vi ju 
att den möjligheten trots allt finns. 

Vecka511983 

- Jag är besviken över att varslen inte 

minskar lika mycket på R- som på L

sidan, säger Börje Sturk. 

Foto: Hans Hedin 


Satsningar på marknadssidan, både ci
vilt och på export, har bidragit en del, 
liksom den höjda budgeten för teknisk 
utveckling, även om jag tycker mig 
kunna utläsa att den är ganska positivt 
skriven. 

- Vår förhoppning är nu att antalet 
övertaliga ska minska ännu mer. Ett 
sätt är att erbjuda bättre förmåner vid 
frivillig avgång än de som hittills pre
senterats. Därför hoppas vi att företa
get ska bidra till att förhandlingsvägen 
hitta en positiv lösning på den frågan. 

- Det skulle utan tvekan öka intres
set för frivillig avgång och därigenom 
vara ett steg i riktning mot att ingen 
ska behöva kastas ut i någon arbetslös
hetskö. 

Gunnar Sandblad, 
SACO/SR: 

- Utveckling och 
nya marknader 
viktiga för oss 

- Från SACO/SR-föreningen ser vi 
det naturligtvis som mycket positivt att 
den varslade personalnedskärningen 
har kunnat reduceras så kraftigt som 
har skett. Speciellt glädjande är det att 
vi till stor del har kunnat åstadkomma 
detta genom satsningar på utveckling 
och på nya marknader, säger Gunnar 
Sandblad. Detta bör ge oss bättre bered
skap för att möta förändringar i fram
tiden. 



I Pension 

- Vi tycker oss nu ha anledning att 
hoppas att friställning av personalen 
ska kunna undvikas eller på sin höjd 
inskränkas till omplacering av ett 
mindre antal. 

- För att uppnå detta fordras bland 
annat att erbjudandet om frivillig av
gång får så stor anslutning som möjligt. 
Här kan FFV bidra, genom att medver
ka till att de förhandlingar om bättre 
villkor som pågår får ett positivt re
sultat. 

- Även om läget ljusnat, återstår 
många risker och osäkra faktorer för 
1984. För att målen i budget ska kunna 
uppnås måste våra mycket ambitiösa 
satsningar på nya marknader ge full 
utdelning samtidigt som FMV inte får 
komma med ytterligare neddragningar. 

Mässnytt! 

På grund av ökade kostnader måste vi 

tyvärr höja våra priser från 1 jan 1984. 

Prislistan ser ut så här: 

Varmrätt 

med kupong 15 kr utan kupong 16 kr 

Kompllunch 

med kupong 20 kr utan kupong 25 kr 

Varmrätt smör och bröd, dricka och 

kaffe 

Tillbehör 

med kupong 2,50 kr utan kupong 3 kr 

Tillägg för il. la carte 10 kr 

I övrigt hänvisar vi till prislistan som 

finns på Mässen. 


En nyhet from 1 januari 'är att det 

finns att köpa 5 st klippkuponger för 

varmrätt och för komplett lunch. Tillbe

hörskuponger finns endast som 10
klipp. 

Ett tips till Er som har litet svårt att 

hålla reda på Era kuponger, skriv 

namn och telefonnummer på baksidan 

så är chansen större att Ni får tillbaka 

dem om de förekommer! 


Och så ännu en gång: Du som har gäs

ter är hjärtligt välkommen med dessa 

till Mässen, men glöm inte att anmäla 

detta i förväg och som Du vet är Iunch

tiden då 12.30. 

Mässpetsonalen - och styrelsen tackar 

alla för det gångna året och önskar alla 

en God Jul och ett Gott Nytt År. 


- Ä ven om läget ljusnat återstår många risker och osäkra faktorer för 1984, säger 
SACO/SRs Gunnar Sandblad. Foto Hans Hedin 

Med tack för det gångna året, vill 
jag tillönska Er alla en God Jul och 
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30 nov 	Gunnar Brostedt, 6130 
Karin Hallin, 8660 
Helmer Sand, 4731 
Olof Aberg, 8422 

50AR 

31 dec Inge Wallen, 4741 
2 jan Lennart Odhammer, 4292 

(TACK~ 

Jag vill framföra mitt varma tack till 

företagsledningen, mina chefer och över

ordnande och SFs avdelning 2152 för 

den superba avskedsmåltiden, minnes

vasen, talen och blommorna vid min för

tida pensionering 1 november 1983 . 

Mina arbetskamrater, jag saknar ord, 

Ni som genom signering av avskedsgå

van och på annat sätt hedrade min av

gång, ETT VARMT TACK! 

Även ett tack till ÖB och grabbarna på 

försvarsstaben {ör uppskattningen av 

mina insatser i försvarets tjänst! 


Vilho Pukonen, fd avd 4655 

\ 
Insiindaren 

Cyklister
tänd lyset! 
Många CVA -are använder cykeln till 
och från jobbet . Det är spänstigt och 
duktigt! Tyvärr är en hel del inte lika 
duktiga vad gäller belysningen på cy
keln . . . 

Många morgnar har jag varit nära att 
få en av er cyklister uppe på motorhuven 
men i sista stund upptäckt er i mörkret. 
Skärpning! Ska ni cykla till jobbet, se 
till att cykeln är utrustad som den ske 

Susanne Linae 
PS 
Ett tips: Önska er cykelbelysning i jul
klapp! 

Ett hjärtligt tack till arbetskamrater och 
vänner för den fina present jag fick på 
min. födelsedag. 

Gunnar Neuman, avd 5734 

Till "CVA -gänget" vill jag på detta sätt 
framföra mitt hjärtliga och varma tack 
{ör blommor och presenter i samband 
med min 50-årsdag. 

. Frank Johansson, avd 1634 

Ett hjärtligt tack till chefer och arbets
kamrater {ör den fina presenten jag fick 
vid min pensionering. 

Helmer Sand, fd 4731 

Ett hjärtligt tack till Er alla för vänlig 
hågkomst på min 50-årsdag. 

Bertil Lundberg FFV Elektronik AB 


